
 

 

 
Verslag vergadering 2 oktober 2023 

 

Vorig jaar heeft de ouderraad van Durendael besloten om de ouders/verzorgers van alle leerlingen actief te 
informeren over de dingen die zij in de vergaderingen bespreken. De raad wil dat wel graag op hoofdlijnen 
doen. Velen zitten niet op een uitvoerig verslag te wachten. Dit is een kort verslag van de eerste vergadering 
van het schooljaar 2023-2024. Bij deze vergadering sluit ook altijd de vestigingsdirecteur aan. Mochten er 
vragen zijn over dit verslag, stuur deze dan naar de ouderraad: ouderraad.durendael@2college.nl. U kunt 
ook andere vragen of opmerkingen naar dit adres sturen. 

Sommige onderwerpen worden uitvoerig besproken, andere kort. We spraken kort over hoe fijn het was dat 
de diploma-uitreikingen ook via een livestream te volgen waren. De school wil dat ook dit jaar graag 
aanbieden. Het bedankje van de ouderraad voor het personeel aan het einde van het schooljaar werd 
enthousiast ontvangen: een week lang veel vers fruit in de personeelskamer.  

Ook vapen kwam kort aan de orde en de school en ouderraad zijn op zoek naar een haalbare en werkzame 
manier om dit probleem aan te pakken. Steeds meer leerlingen vapen (buiten de school).  

Ook de thema-avond voor alle ouders/verzorgers kwam aan de orde. De eerste ideeën werden al benoemd 
en een datum werd al voorzichtig geprikt. U hoort er later meer over. 

Bij de pta’s en examenreglementen stonden we wat langer stil. Interessant was de discussie of het aantal 
herkansingen bij schoolexamens niet op alle afdelingen gelijk moet zijn. We gaan later met elkaar dit gesprek 
nog eens aan. 

Ook het verkorte lesrooster van dinsdag kwam aan de orde. De ouderraad begrijpt dat er binnen de school 
meer tijd nodig is om met elkaar te overleggen. Uiteindelijk draagt dit goede gesprek ook bij aan nog beter 
onderwijs en begeleiding. De ouderraad verwacht wel dat de korte lestijd niet toegepast wordt bij de lengte 
van de schoolexamens op die dag: dus gewoon 50 of 100 minuten tijd. Die tijd blijft inderdaad hetzelfde.  

Tot slot kwam ook de vrijwillige ouderbijdrage voorbij. De ouderraad vraagt deze school dit verzoek tot 
betaling van de vrijwillige bijdrage niet in de dure decembermaand te sturen. De directeur zegde dit toe en 
gaf aan dat het vorig jaar door omstandigheden pas in december werd verstuurd. Dat zal de school niet meer 
doen. De ouderraad en schoolleiding maken zich wel zorgen of met een afnemende betaling van de 
vrijwillige ouderbijdrage er in de toekomst wel mogelijkheden blijven om naast het reguliere lesprogramma 
extra activiteiten aan te bieden.  

Zoals gezegd een kort verslag van de vergadering van de ouderraad. Voor vragen of opmerkingen, stuur een 
reactie naar het mailadres hierboven. 

 

Namens de ouderraad van 2College Durendael, 

Hanjo van den Aker, voorzitter 
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